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1. Worden we voor alleen voor de 4 hectares binnen NNZ gecompenseerd? Stond 
er nog meer boskap gepland binnen NNZ? Gaat dit per direct stopgezet worden? 
Zo nee, waarom niet? 

Er is geen meer boskap gepland binnen het NNZ 

2. In de brief van GS wordt gesteld dat niet duidelijk is hoeveel hectares buiten NNZ 
moeten worden gerealiseerd. In de Zeeuwse Bosvisie wordt gesteld dat er voor 
Zeeland in totaal 410 hectare bos bij moet komen. Kan/gaat bij deze doelstelling 
ook de toekomstige gerealiseerde hectares bos binnen NNZ worden meegerekend? 

De bosvisie ging nog uit van een mogelijke opgave van 410 ha te 
realiseren binnen het Natuurnetwerk. Inmiddels is dit totaal 421 ha. 
binnen het NNZ op basis van overleg/verkenning met terreinbeheerders. 

3. Hoeveel geld heeft GS momenteel geserveerd voor uitgave in het kader van 
NNZ? 

Deze vraag is politiek-bestuurlijk van aard en zal derhalve mondeling door 
de gedeputeerde worden beantwoord in de cie-vergadering, indien de vraag 
dan wordt gestelt 

 

 


